



# YOUTH ACCOUNT – OPENING AND OPERATION

## SPECIFIC TERMS AND CONDITIONS

1. I acknowledge that the YOUTH ACCOUNT opening and operation is subject to these specific terms and conditions for YOUTH ACCOUNT opening and operating (the “Youth Terms and Conditions”) and the terms of OMAN ARAB BANK S.A.O.G. – general terms and conditions for account opening and operating unless the General Terms and Conditions, otherwise expressed herein. In the event of any dispute or contradiction between these Youth Terms and Conditions and the General Terms and Conditions, I understand that these Youth Terms and Conditions will prevail.

2. I understand that in these Youth Terms and Conditions, capitalized words and phrases have the same meaning as in the General Terms and Conditions.

3. I understand that, by opening a YOUTH ACCOUNT with OAB, I will receive a youth personalized debit bank card (with no annual fee or account minimum balance charges).

4. I understand that OAB Offers may vary from time to time; as such, some of them may be cancelled and/or replaced without referring to me and without any liability on the part of OAB.

5. To qualify for a YOUTH ACCOUNT, I understand that I must be between 18 and 27 years old; I further understand that when I reach 27 years plus one day, OAB will have the right, at its own discretion, to (i) convert my YOUTH ACCOUNT into a Savings account, and/or (ii) cease any benefits, offers and services I am availing; in such occurrence, OAB will notify me accordingly.

# حساب الشباب - فتح وتشغيل

## الشروط والأحكام الخاصة

١. أقر بأن فتح وتشغيل حساب الشباب يخضع لهذه الشروط والأحكام الخاصة بفتح وتشغيل حساب الشباب شروط وأحكام الشباب وشروط بنك عمان العربي ش.م.ع.ع - الشروط والأحكام العامة لفتح الحسابات الشروط والأحكام العامة، ما لم ينص على خلاف ذلك في هذه الوثيقة، وفي حالة وجود أي نزاع أو تناقض بين شروط وأحكام الشباب وهذه الشروط والأحكام العامة، أدرك أن شروط وأحكام الشباب هذه ستسود.

٢. أؤكد أنه في شروط وأحكام الشباب هذه، يكون للكلمات والعبارات المكتوبة بحروف كبيرة نفس المعنى كما في الشروط والأحكام العامة.

٣. أؤكد أنه من خلال فتح حساب للشباب مع بنك عمان العربي، سأحصل على بطاقة خصم مصرفية خاص للشباب (بدون رسوم سنوية أو رسوم على الحد الأدنى للرصيد في الحساب).

٤. أؤكد أن عروض بنك عمان العربي قد تختلف من وقت لآخر وعلى هذا النحو، قد يتم إلغائها بعضها و/أو استبدالها دون الرجوع إلي ودون أي مسؤولية من جانب بنك عمان العربي.

٥. للتأهل للحصول على حساب الشباب، أدرك أنه يجب أن يكون عمري بين ١٨ و ٢٧ عاماً؛ كما أدرك أنه عندما أبلغ ٢٧ عاماً بالإضافة إلى يوم واحد، يحق لبنك عمان العربي، وفقاً لتقديره الخاص، (i) تحويل حساب الشباب الخاص بي إلى حساب توفير، و/أو (ii) إيقاف أي مزايا أو عروض أو خدمات للإستفادة منها. وفي مثل هذه الحالة، سيقوم بنك عمان العربي بإخطاري وفقاً لذلك.

6. I understand the YOUTH debit Card will be replaced by a classic bank debit card which will be issued to me in replacement of my current YOUTH debit card when it converts into a savings account and OAB will notify me accordingly.

7. I understand that my YOUTH ACCOUNT bank debit card gives me access to various offers and products more discussed in details in OAB's website (<http://www.oman-arabbank.com/>), but does not allow me to (i) have additional cardholders, (ii) apply for additional cards, or (iii) obtain cash advances.

8. I understand the benefits, offers and services are bound by the account and is independent from the card

9. As an OAB YOUTH ACCOUNT holder, I acknowledge that my account will not allow me to (i) earn interest, (ii) draw cheques on my account, (iii) add other individuals to my account as in joint accounts, or (iv) operate my account in a currency other than Omani Rials.

10. I understand that, as YOUTH ACCOUNT holder, I will have access to a number of various benefits, offers and services; I also understand that, in order for OAB to provide me with such benefits, offers and services, OAB will be required to disclose my contact details to such service and offer providers, by opening a YOUTH ACCOUNT, I hereby give OAB an irrevocable authority to disclose my phone number to the said service and offer providers.

**BY SIGNING BELOW, I DECLARE THAT I HAVE READ, UNDERSTOOD AND AGREE TO THESE YOUTH TERMS AND CONDITIONS AS WELL AS THE GENERAL TERMS AND CONDITIONS.**

٦. أؤكد أنه سيتم استبدال بطاقة الخصم المباشر للشباب ببطاقة خصم الكلاسيكي من البنك والتي سيتم إصدارها لي بدلا من بطاقة الخصم المباشر الحالية الخاصة بي عند تحويلها إلى حساب توفير وسيقوم بنك عمان العربي بإخطاري بذلك.

٧. أؤكد أن بطاقة الخصم المباشر لحساب الشباب الخاصة بي تتيح لي الوصول إلى العديد من العروض والمنتجات التي تمت مناقشتها بالتفصيل في موقع بنك عمان العربي <http://www.oman-arabbank.com> ، ولكنها لا تسمح لي (i) الحصول على بطاقات إضافية، أو (ii) التقدم بطلب للحصول على بطاقات إضافية، أو (iii) الحصول على سلف نقدي.

٨. أؤكد أن المزايا والعروض والخدمات مرتبطة بالحساب ومستقلة عن البطاقة.

٩. بصفتي صاحب حساب الشباب لدى بنك عمان العربي، أقر بأن حسابي لن يسمح لي ب (i) كسب الفائدة، (ii) سحب الشيكات على حسابي، (iii) إضافة أفراد آخرين إلى حسابي كما هو الحال في الحسابات المشتركة، أو (iv) تشغيل حسابي بعملة أخرى غير الريال العماني.

١٠. أؤكد أنه بصفتي صاحب حساب الشباب ، سأتمكن من الوصول إلى عدد من المزايا والعروض والخدمات المختلفة ، كما أؤكد أنه لكي يتمكن بنك عمان العربي من تزويدي بمثل هذه المزايا والعروض والخدمات، سيطلب من بنك عمان العربي الإفصاح عن تفاصيل الاتصال الخاصة بي لمقدمي هذه الخدمات والعروض، ومن خلال فتح حساب للشباب، أمنح بنك عمان العربي صلاحية غير قابلة للإلغاء للكشف عن رقم هاتفي لمقدمي الخدمات والعروض المذكورين.

**من خلال التوقيع أدناه ، أقر بأنني قد قرأت وفهمت وأوافق على شروط وأحكام الشباب هذه بالإضافة إلى الشروط والأحكام العامة.**